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Abstract (en)
The device has an x-ray tube (4) with a target (6), an arrangement for subjecting the target to x-radiation and an arrangement for regulating the
intensity (dosage rate) of the x-radiation produced. The arrangement for regulating the intensity (dosage rate) of the x-radiation produced has an
arrangement for regulating at least one parameter of the target current, especially the current level of the target current. An independent claim is also
included for a method of regulating the intensity of the x-radiation produced by an x-ray tube in a microfocus device.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Mikrofocus-Röntgeneinrichtung (2), die eine Röntgenröhre (4), die ein Target (6) aufweist, Mittel zur Beaufschlagung des
Targets (6) mit einem Targetstrom und Mittel zur Regelung der Intensität (Dosisrate) der erzeugten Röntgenstrahlung aufweist. Erfindungsgemäß
weisen die Mittel zur Regelung der Intensität der Röntgenstrahlung (20) Mittel zur Regelung eines Parameters des Targetstromes, insbesondere der
Stromstärke des Targetstromes, auf. Auf diese Weise ist die Intensität der erzeugten Röntgenstrahlung mit hoher Zuverlässigkeit und Genauigkeit
regelbar. <IMAGE>
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